
Mötesprotokoll styrelsemöte 
 

Datum: 2024-01-14 18:00-12:00  

 

Närvarande: Henrik Wistrand, Monica Andersson, Cecilia Schelin Seidegård, Sara 

Janson, Sylve Söderstrand, Ester Denot, Gunilla Johansson, Titti Wästlund 

 

Frånvarande: Josefin Öhman 

 

Mötet öppnas 
Ställföreträdande ordförande Cecilia Schelin Seidegård hälsar alla välkomna och förklarar 

mötet öppnat. 

 

Godkännande av dagordning 
Mötet godkände dagordningen 

 

Val av justerare 
Titti Wästlund 

 

Föregående mötesprotokoll 
Föregående protokoll är genomgånget och godkänt 

 

 

Ekonomi 
● Överskott på 61.000kr för 2023. Ekonomin för 2023 ser bra ut överlag. 

● Vi lägger en budget med underskott för 2024. Det är tyvärr så det ser ut idagsläget. 

Eventuella bidrag som kommer under året kan avhjälpa detta. 

● Teckna avtal med Sylve kring Gotland Summer Tour. 

● Öka intäkterna på ridskolehästarna under sommarmånaderna. Läger? -> Emma kollar 

på detta. 

 

Ridskola 
● Det går framåt med Ridskolan, det är i stort sett fullt. 

● +65 projekt skall startas upp på lördagar. 

● 13 hyrare idagsläget. Det är fullt. 

● Hästsituationen ser bra ut. Det behövs fler hästar för att verksamheten skall kunna 

växa. 

● Styrelsen är nöjd med det arbete som Emma gör med ridskolan. 

 

Anläggning 
● Lösa plastfönstren på lilla ridhuset i egen regi mha ideella krafter och Staffan. 

● Offert för att byta lampor i lilla och stora ridhuset. De krånglar. 

● Fixa separat vattenrör till brandposten. Nu ör det sammanbundet med övrigt vatten 

som måste stängas av vi för många minusgrader så att rören inte fryser sönder 

● Offert på underlag till ny sand i ridhuset. 

● Vi jobbar vidare med skissen kring ny anläggning. 



 

 

Ungdomssektionen 
● Har haft luciashow vilken blev lyckad. 

● Ungdomssektionen måste ha årsmötet innan wrk har årsmöte. 

● Ha med nån ifrån styrelsen som bollplank för att bolla idéer med. 

 

Övriga ärenden 
● Verksamhetsberättelsen genomgången och Monica har fått några mindre justeringar 

att genomföra och tillägg ifrån ungdomssektionen. 

● Krav ifrån Marlene på ersättning för diverse utgifter hon har haft som anser sig inte 

fått ersättning för. Vi har bestämt att vi ersätter följande under förutsättningar att vi får 

underlag: 

1.Mätintyg Madicken inför tävlingpå Lunds allé:      1950 kr 

2. Färja t.o.r samt milersättning till Södertälje 22-23/8 för att hämta Corlex: 3600 kr 

3. Hämta 3 hästar till ridskolan v 32 Visby-Hablingbo t.o.r:       1750 kr 

4. Milersättning hämta hästar Lunds allé:         250 kr 

5. 2 st storbalar hö från Tingstäde        1400 kr 

Resterande ersättningspunkter avslås. 

 

● Inget nytt kring sponsorer sedan senast.  Vi behöver dock få in fler sponsorer under 

2024. 

● Hjärtstartaren har kommit.  Sara står för utbildning kring första hjälpen och HLR. 

● Vi bjuder de 10 första juniorerna  som anmäler sig till hästgalan på entréavgiften 

● Ordförande till styrelsemötet den 18/2 fixar Cecilia. 

 

 

Mötet avslutas 
● Vi tar ett möte den 5/2 kl 18.00 på Rävhagen för att stämma av inför årsmötet 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Underskrift 

 

 
Ordförande 

 

Sekreterare 

 
Justerare 

 

 


